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Hei. 
 
Styret i Flatøy Bygdelag har blitt gjort merksam på, både via medlemmer og media, at det føregår 
anleggsvirksomhet i Eidevika - Flatøy. 
  
•             Vi kan ikkje sjå at dette er ihh. til kommuneplan, og lurer dirfor på kva heimel dette arbeidet 
er starta opp under. 
  
Vi har ikkje sett at dette arbeidet har blitt lagt ut til offentlig høyring, slik at vi har hatt moglegheit til 
å komme med kommentarar eller synspunkt. 
Det er vår oppfatning at med denne type arbeid skal det vere informasjon til både 
fiskerimyndigheter, friluftsråd og naturleg nok bebuarane på Flatøy v/Bygdelaget. 
Flatøy Bygdelag ber om at sakspapirer, godkjenningspapirer og dokumentasjon til dette arbeidet blir 
oversendt slik at vi kan få oppdatere oss. Bygdelaget har som mål å være aktiv med på alt som 
berører Flatøy, og dette som skjer no i Eidevika vil naturlig være ein del av målsettinga. 
Vi er også interessert i å vite korleis området er tenkt tilbakeført etter at anleggsarbeida er 
ferdigstillt. 
  
Mvh 
Flatøy Bygdelag 
v/ Vibecke S. Samuelsen 
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